
Strana 1/19 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

Zápis z 4. zasedání 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec  konané dne 12. 12. 2016 v 17:00hod. 

jednací sál budovy, Městský úřad Heřmanův Městec, Havlíčkova 801 

 
Přítomni: Josef Kozel, Otakar Volejník, Jan Bareš, Mgr. Eva Bočková, Pavel Čejka, Ing. Zbyněk Čermák,  

Mgr. Vratislav Dočkal, Ing. Aleš Jiroutek, Petr Kotora, MBA, Mgr. Petr Kuneš, Tereza Machová, PharmDr., 
Mgr. Stanislav Mráz, Jiří Pošík, Michal Pošík, Jan Řehák, Ing. Zdenka Sedláčková, Ivan Dramlitsch, M.A., 
Mgr. Alena Stránská, Ing. Jaroslav Ulrich, Mgr. Marek Výborný  

Omluveni: František Dvořák, MBA  

Ověřovatelé: Mgr. Eva Bočková, Ivan Dramlitsch, M.A. 

Zapsal:  Bc. Denisa Sližová, vedoucí sekretariátu  

Přizváni: Bc. Denisa Sližová, vedoucí sekretariátu   

 

Text zahájení: 

Pan starosta přivítal přítomné a zahájil 4. veřejné jednání Zastupitelstva města Heřmanův Městec v kalendářním roce 
2016, a to v souladu s plánem jednání zastupitelstva pro rok 2016. Informoval o přítomnosti nadpoloviční většiny 
zastupitelů, které je v počtu 19 členů usnášeníschopné. Omluveni z jednání byli Mgr. Petr Kuneš a František Dvořák, MBA. 
Mgr. Kuneš na jednání zastupitelstva města dorazil v průběhu projednávání bodu č. 9) Zpráva o činnosti městské police. 
Zastupitelstvo tak bylo v počtu 20 členů usnášeníschopné. Dále doplnil, že pozvánka na jednání zastupitelstva byla 
zveřejněna od 25.11.2016 na úřední desce fyzické i elektronické a rovněž na výlepových plochách města. Od 2.12.2016 
bylo pozvání na veřejné zasedání zastupitelstva hlášeno v městském rozhlasu. Zastupitelé obdrželi podklady elektronicky 
dne 25.11.2016. Pan starosta mimo jiné konstatoval, že 21.11.2016 proběhla pracovní porada zastupitelů na téma 
rozpočet 2017. 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Zahájení, určení zapisovatele, volba ověřovatelů, schválení programu 

2. Kontrola usnesení 

3. Zpráva o činnosti Rady města 

4. Zpráva o činnosti Finančního výboru 

5. Zpráva o činnosti Kontrolního výboru 

6. Zpráva o činnosti OV Konopáč 

7. Zpráva o činnosti OV Chotěnice a Radlín za období 4. čtvrtletí 2016 

8. Zpráva o činnosti  Městské policie 

9. OZV 4/2016 - zrušení vyhlášky č.6/1993 o změně názvu ulic 

10. OZV 5/2016 - veřejné akce 

11. OZV 6/2016 - noční klid 

12. OZV 7/2016 - místní poplatek za komunální odpad 

13. Partnerské město 
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Bod Věc 

14. Okresní soud v Chrudimi - návrh na funkci přísedící 

15. Odprodej pozemku p.č. 216/3 

15.1 Odprodej pozemku p.č. 2382 

15.2 Odprodej části pozemku p.č. 2185/3 

15.3 Odprodej části pozemku p.č. 174/1 

15.4 Odprodej části pozemku p.č. 2247/5 a části p.č. 1642/6 

15.5 Odprodej části pozemku p.č. 2247/5 

16. Odkup pozemků městem 

17. Rozpočtové opatření ZM/2016/03 

18. Rozpočet 2017 

19. Diskuze 

20. Závěr 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1.  Zahájení, určení zapisovatele, volba ověřovatelů, schválení programu 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta v souladu s Jednacím řádem zastupitelstva města určil zapisovatelku zápisu Bc. Denisu Sližovou, vedoucí 
sekretariátu. Dále navrhl ověřovatele zápisu Mgr. Evu Bočkovou a pana Ivana Dramlitsche, M.A. Zastupitelé tento 
návrh jednomyslně schválili. 
 
Dále přednesl informaci o zápisu z minulého jednání zastupitelstva města, které proběhlo dne 19.9.2016. Jeho 
ověřovateli byli Mgr. Marek Výborný a pan Jan Bareš. Zápis byl řádně ověřen a nebyly proti němu vzneseny žádné 
námitky. Zápis z tohoto jednání byl v termínu vyvěšen na fyzické a elektronické úřední desce městského úřadu a 
zároveň je umístěn v archivu na webových stránkách města.   
 
Následně pan starosta seznámil přítomné s navrženým programem jednání zastupitelstva. Nikdo ze zastupitelů 
neprojevil zájem o doplnění programu jednání. Navržený program jednání byl zastupiteli jednomyslně schválen. 

Usnesení č. Z/2016/046 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

že zapisovatelem jednání byla určena: Bc. Denisa Sližová 

I I .   s c h v a l u j e  

ověřovatele zápisu: Mgr. Evu Bočkovou, Ivana Dramlitsche, M.A. 

Přijato jednomyslně, pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

2.  Kontrola usnesení 

Předkladatel: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Pan starosta informoval o plnění usnesení zastupitelstva města. V termínu od posledního jednání zastupitelstva 
města, které se konalo dne 19.9.2016 do 12.12.2016 nebyl stanoven žádný termín ke splnění usnesení. 
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Zastupitelstvo města na svém jednání dne 20.6.2016 přijalo usnesení pod číslem Z/2016/22, kterým uložilo Radě 
města Heřmanův Městec: „Zajistit revizi a aktualizaci všech nájemních smluv souvisejících s pronájmem majetku 
města“ s termínem plnění 31.12.2016. Pan starosta dále doplnil, že zastupitelé obdrželi zprávu k plnění tohoto 
usnesení a zároveň obdrželi stanovisko k nájemním smlouvám od JUDr. Tomáše Plavce. 
 
Pan starosta poté vysvětlil stav nájemní smlouvy s organizací JUNÁK. Dle slov pana starosty je nutno tuto smlouvu 
prioritně řešit, neboť tato smlouva je již zastaralá. a je třeba ji revidovat. Pan starosta dále doplnil, že proběhlo 
osobní jednání s vedoucím střediska Ing. Kovačkou. Nová nájemní smlouva s organizací JUNÁK bude schvalována na 
jednání rady města dne 14.12.2016. 
 
V závěru pan starosta dodal, že ostatní nájemní smlouvy, které byly předloženy ke kontrole JUDr. Tomáši Plavcovi, 
jsou v pořádku. 
 
Ze strany zastupitelů nebyly ke kontrole usnesení vzneseny žádné dotazy a zastupitelé vzali na vědomí informaci o 
plnění usnesení zastupitelstva města č. Z/2016/22. 

Usnesení č. Z/2016/047 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

informaci o plnění usnesení Zastupitelstva města č. Z/2016/22 

 

3.  Zpráva o činnosti Rady města 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta informoval o činnosti rady města, a to za období od 9.9.2016 do 25.11.2016. Doplnil, že zápisy z jednání 
rady města včetně přijatých usnesení jsou zveřejňovány v předepsaných termínech na úřední desce elektronické a 
fyzické. Zároveň jsou archivovány na webových stránkách města. Usnesení jsou rovněž zveřejňována v měsíčníku 
Leknín. 
 
Rada města zasedala v období od 9.9.2016 do 25.11.2016 celkem 5x. Účast radních na jednotlivých jednáních byla 
dle slov pana starosty téměř 100 %. Z pracovních důvodů byl ve třech případech z jednání omluven pan František 
Dvořák, MBA, z toho jedenkrát pouze z části jednání. V jednom případě byl z části jednání omluven pan Jiří Pošík.  
 
Na jednání rady města dne 9.11.2016 byl pozván velitel Městské policie Heřmanův Městec pan Roman Charvát. Pan 
starosta dodal, že velitel městské policie se bude jednání rady města zúčastňovat pravidelně, aby radní informoval o 
činnosti městské policie. 
 
Pan starosta dále informoval přítomné o tom, že rada města bude do konce roku zasedat jedenkrát, a to 14.12.2016.  
Zastupitelstvo města zasedalo v 2. pololetí roku 2016 v souladu se stanoveným plánem, a to včetně neveřejného 
pracovního jednání zastupitelstva města dne 21.11.2016 na téma „Rozpočet 2017“. V roce následujícím bude 
zastupitelstvo města zasedat v jeho první polovině 2 x, a to v březnu a v červnu. 
 
V závěru zprávy o činnosti rady města seznámil pan starosta přítomné s přijatými usneseními rady města, které 
podléhají schválení zastupitelstvem města a jsou připravena na programu jednání zastupitelstva. Jedná se o obecně 
závazné vyhlášky, partnerské město Bechyně, prodej a odkup pozemků, rozpočtové opatření zastupitelstva města 
číslo 3/2016 a rozpočet na rok 2017. 
 
 Pan starosta vyzval zastupitele k dotazům. Žádné dotazy vzneseny nebyly a zastupitelé vzali zprávu o činnosti rady 
města na vědomí. 
 
Před projednáváním dalšího bodu, a to Zprávy o činnosti Finančního výboru, se Ing. Zbyněk Čermák dotázal, proč 
nebyl přizván k dalšímu kolu výběrového řízení na pozici strážníka u městské policie, zástupce z řad jejich politického 
uskupení. Pan starosta na tento dotaz reagoval tím, že byl pozván Mgr. Petr Kuneš, který se omluvil, proto nebyl 
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nikdo další přizván. Mgr. Marek Výborný doplnil diskuzi tvrzením, že Mgr. Kuneš byl přizván do komise k výběrovému 
řízení na jaře letošního roku, ale v září nikoli. Mgr. Výborný dále doplnil, že bylo schváleno usnesení, které se týkalo 
přítomnosti členů jednotlivých politických uskupení při výběrovém řízení. Pan starosta odvětil, že v lednu letošního 
roku vyzval jednotlivá politická uskupení k nominaci svých členů do výběrové komise. ODS se této možnosti zřekla, 
proto nebyl z ODS do výběrové komise nikdo pozván. Za KDU-ČSL byl nominován Ing. Čermák, kterého později 
nahradil Mgr. Kuneš. Mgr. Výborný tuto diskuzi uzavřel s tím, že pokud nebyl Mgr. Kuneš v září pozván do výběrové 
komise, jedná se o pochybení. Dle informací, které Mgr. Výborný a Ing. Čermák od Mgr. Kuneše mají, tak v září 
pozván k výběrovému řízení nebyl. 
 
Diskuze dále pokračovala dotazem Mgr. Marka Výborného, kterého zajímal bod č. 2, a to: „Výběrové řízení na 
zpracovatele projektové dokumentace DUR a DSP: Autobusový terminál Heřmanův Městec“, který byl projednáván 
na posledním jednání rady města dne 23.11.2016. Mgr. Výborný se dotázal, zda byla studie dopravního terminálu po 
veřejném projednání také diskutována v Dopravní komisi. Dále se zajímal o připomínky směrem k dopravnímu 
terminálu, které vzešly z řad veřejnosti, zda tyto byly brány v potaz. Na dotaz Mgr. Výborného reagoval pan 
místostarosta, který sdělil, že ve čtvrtek 15.12.2016 proběhne schůzka ve věci dopravního terminálu, na kterou 
budou pozvání zástupci Dopravní komise a Komise koncepce a rozvoje města. Dále upřesnil, že nebudou zváni 
všichni členové komise, ale předseda bude vyzván, aby nominoval za svou komisi zástupce. 
 
Mgr. Marek Výborný dále vznesl dotaz, a to, zda jsou na webových stránkách města zveřejňovány veřejné zakázky, 
tak jak tomu bývalo dříve. Na dotaz odpověděl Miloš Jožák, vedoucí Odboru investic a údržby majetku města, tím že, 
zakázky malého rozsahu dle vnitřní směrnice nemusí být zveřejňovány. Dle směrnice jsou zveřejňovány pouze 
zakázky velkého rozsahu. 
 
Dle názoru Mgr. Výborného je nezveřejňování zakázek netransparentní, a to i přesto, že je to v souladu se zákonem. 

Usnesení č. Z/2016/048 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zprávu o činnosti Rady města za období 9.9.2016 - 25.11.2016. 

 

4.  Zpráva o činnosti Finančního výboru 

Předkladatel: Petr Kotora, MBA 
 
Zprávu o činnosti Finančního výboru přednesl předseda Finančního výboru, Petr Kotora, MBA. Finanční výbor zasedal 
od doby vypracování předchozí zprávy o jeho činnosti pro zastupitelstvo města, tedy od 7.9.2016, do doby 
vypracování nové zprávy o činnosti Finančního výboru celkem dvakrát. Dále pan Kotora, MBA informoval o zápisech 
z jednání Finančního výboru, které jsou zveřejněny na webových stránkách města. Originály zápisů včetně 
prezenčních listin jsou založeny u předsedy Finančního výboru. 
 
Pan Kotora, MBA seznámil přítomné s provedenými kontrolami, které byly provedeny v souladu s plánem činnosti 
pro rok 2016. Jednalo se o kontrolu hospodaření Základní umělecké školy Heřmanův Městec a kontrolu vybrané 
investiční akce, konkrétně kontrolu rekonstrukce budovy městského úřadu č.p. 801. Zápisy z těchto kontrol jsou 
rovněž zveřejněny na webových stránkách města. Další zápisy z již proběhlých kontrol se dopisují a na webových 
stránkách města budou zveřejněny do konce roku. 
 
Pan Kotora, MBA dále informoval o účasti Ing. Miloslava Vítka, vedoucího Odboru finančního a vedlejšího 
hospodářství, na zasedání dne 8.11.2016, kdy byl projednáván návrh rozpočtu města na rok 2017. Při této příležitosti 
pan Kotora, MBA panu Ing. Vítkovi poděkoval za dobře vykonanou práci. 
 
Pan starosta ke zprávě o činnosti Finančního výboru dodal, že zastupitelé obdrželi plán činnosti Finančního výboru na 
rok 2017, který se bude schvalovat společně s plánem činnosti Kontrolního výboru na rok 2017 a vyzval Ing. Zdenku 
Sedláčkovu, aby přednesla zprávu o činnosti Kontrolního výboru. 
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Usnesení č. Z/2016/049 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

Zprávu o činnosti Kontrolního výboru za období do 24.11.2016 

I I .   s c h v a l u j e  

plán činnosti Finančního výboru na rok 2017 

Přijato jednomyslně, pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

5.  Zpráva o činnosti Kontrolního výboru 

Předkladatel: Ing. Zdenka Sedláčková 
 
Zprávu o činnosti Kontrolního výboru přednesla Ing. Zdenka Sedláčková. Informovala, že členové výboru se v souladu 
se schváleným plánem činnosti Kontrolního výboru pro rok 2016 účastnili otevírání obálek, posouzení a hodnocení 
nabídek na veřejné zakázky, přičemž se jednalo celkem o pět zakázek (Chodník v Chotěnicích, Přístřešek pro 
techniku, Multifunkční hřiště Konopáč, Projektová dokumentace elektroinstalace a modernizace interiéru sokolovny 
a Dopravní terminál - projekt). 
 
Zároveň Ing. Sedláčková seznámila přítomné s kontrolou plnění usnesení rady a zastupitelstva města za období leden 
až srpen roku 2016. V rámci této kontroly nebyly shledány žádné nedostatky. 
 
Kontrola pravidel pro přidělování městských bytů, která měla být provedena v letošním roce, bude dle slov Ing. 
Sedláčkové přesunuta do roku následujícího, a to z důvodu podání metodického dotazu na Ministerstvo vnitra.  
 
Ke zprávě o činnosti Finančního výboru a Kontrolního výboru nebyly ze strany zastupitelů vzneseny žádné dotazy. 
Zastupitelé vzali zprávy o činnosti výborů na vědomí a zároveň jednomyslně odsouhlasili „Plán činnosti finančního 
výboru pro období 1.1.2017 - 31.12.2017“ a „Plán činnosti kontrolního výboru na rok 2017“. 

Usnesení č. Z/2016/050 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

Zprávu o činnosti Kontrolního výboru za období IV. čtvrtletí 2016 

I I .   s c h v a l u j e  

plán činnosti Kontrolního výboru na rok 2017 

Přijato jednomyslně, pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

6.  Zpráva o činnosti OV Konopáč 

Předkladatel: Mgr. Alena Novotná, předsedkyně osadního výboru pro Konopáč 
 
Se zprávou o činnosti Osadního výboru pro Konopáč seznámila přítomné jeho předsedkyně Mgr. Alena Novotná. 
Osadní výbor zasedal od posledního jednání zastupitelstva města jedenkrát, a to 6.11.2016. Zápis z jednání je 
zveřejněn na webových stránkách města. Významným bodem tohoto jednání byla výstavba multifunkčního hřiště na 
Konopáči. Hřiště bylo již převzato, avšak s nedodělky, které budou dle slov Mgr. Novotné odstraněny na jaře příštího 
roku. Při této příležitosti Mgr. Novotná poděkovala panu Jožákovi, vedoucímu Odboru investic a údržby majetku 
města, za realizaci multifunkčního hřiště a také vedení města za finanční podporu. 
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Osadní výbor pro Konopáč spolupracoval s Městskou policií Heřmanův Městec. Proběhla schůzka s velitelem 
městské policie, panem Romanem Charvátem, na které byl přítomen také pan místostarosta Otakar Volejník. 
Městská policie byla požádána o namátkové kontroly ve smyslu dodržování rychlosti vozidel v obydlené části 
Konopáče, a to směrem na Načešice. Zároveň byla městská policie požádána o kontrolu dodržování dopravního 
značení účastníky silničního provozu na místní komunikaci směrem z Průhonu na Konopáč. Zároveň Mgr. Novotná 
informovala o stížnosti občanů, kteří jsou nedodržováním pravidel silničního provozu znepokojeni. Tento problém je 
řešen dlouhodobě s Odborem dopravy Městského úřadu Chrudim. Mgr. Novotná dále konstatovala, že je složitá 
kontrola dodržování dopravních pravidel ze strany policie, když ze strany Konopáče není označen začátek města, 
tudíž tam vozidla projíždějí jakoukoli rychlostí. 
 
Mgr. Novotná konstatovala, že problém je také v tom, že v Konopáči není vybudován chodník ani stezka pro chodce, 
zvyšuje se tedy riziko dopravní kolize. 
 
Další téma, které Mgr. Novotná otevřela, se týkalo dopisu od pana Starého z Autokempinku Konopáč, jehož 
obsahem byla polemika nad kácením lesa nad rybníkem Herout. Mgr. Novotná v této věci požádala vedení města, 
aby vyvěsilo na webové stránky oficiální stanovisko k této záležitosti. 
 
Mgr. Novotná informovala, že další zasedání osadního výboru proběhne dne 14.1.2017 v Autokempu Konopáč. Na 
toto jednání pozvala vedení města, zastupitele, velitele městské policie a Ing. arch. Teplého. Mgr. Novotná dále 
konstatovala, že Ing. arch. Teplý napsal článek do měsíčníku Leknín, kde v přiložené mapě postrádala zakreslenou 
část Konopáče. Zároveň vyjádřila nespokojenost týkající se neinformovanosti občanů Konopáče ze strany architekta.  
 
V závěru poděkovala vedení města za spolupráci v roce 2016 a popřála všem přítomným klidné vánoční svátky. 
 
Zastupitelé vzali bez dotazů zprávu o činnosti Osadního výboru pro Konopáč na vědomí. 

Usnesení č. Z/2016/051 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

Zprávu o činnosti OV Konopáč za období do 23.11.2016 

 

7.  Zpráva o činnosti OV Chotěnice a Radlín za období 4. čtvrtletí 2016 

Předkladatel: Lucie Aišmanová, předsedkyně osadního výboru pro Chotěnice a Radlín 
 
Zprávu o činnosti Osadního výboru pro Chotěnice a Radlín přednesl pan starosta z důvodu nepřítomnosti 
předsedkyně paní Lucie Aišmanové. Informoval přítomné o zasedání výboru, které proběhlo dne 14.11.2016, na 
kterém byl pan starosta přítomen.  Zastupitelé obdrželi detailní zprávu o činnosti Osadního výboru pro Chotěnice a 
Radlín. Pan starosta rovněž poděkoval za součinnost členům osadního výboru při kladení věnce u pomníku při 
příležitosti Dne válečných veteránů, kterého se účastnila i čestná stráž Sboru dobrovolných hasičů Konopáč. 
 
Pan starosta v závěru vyzval zastupitele k dotazům. Zastupitelé vzali zprávu o činnosti Osadního výboru pro 
Chotěnice a Radlín bez dotazů na vědomí. 
 
Mgr. Marek Výborný se před projednáváním dalšího bodu dotázal na kácení stromů, o kterém hovořila Mgr. 
Novotná. Požádal v této věci o vyjádření pana starostu. Pan starosta v rámci diskuze na toto téma přislíbil vyjádření 
od Ing. Josefa Jedličky, správce městských lesů, který bude k této věci inzerovat článek v měsíčníku Leknín a v 
novinách Chrudimsko. Mgr. Výborný dále doplnil, že i on obdržel dopis v této věci, a že se nejedná pouze o záležitost 
pana Starého, ale i obyvatel Konopáče. Mgr. Novotná v rámci diskuze dodala, že Leknín nedostávají chataři v 
Konopáči, proto požádala pana starostu, aby vyjádření Ing. Jedličky bylo rovněž zveřejněno na webových stránkách 
Osadního výboru pro Konopáč. 

Usnesení č. Z/2016/052 

Předloženo bylo následující usnesení 
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Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zprávu o činnosti OV Chotěnice a Radlín za období 4. čtvrtletí 2016 

 

8.  Zpráva o činnosti Městské policie 

Předkladatel: Roman Charvát, velitel Městské policie HM 
 
O činnosti městské policie za období od 1.9.2016 do 24.11.2016 informoval velitel městské policie pan Roman 
Charvát. Seznámil přítomné s hlídkovou činností strážníků. Městská policie poskytovala v několika případech první 
pomoc, asistovala Záchranné službě Chrudim, rovněž asistovala technické skupině města při realizaci vánoční 
výzdoby, a to usměrňováním dopravy. 
 
Dále pan Charvát seznámil přítomné s přestupky na úseku veřejného pořádku, které v rámci své činnosti městská 
police řešila. Jednalo se například o požívání alkoholu na místech zakázaných, znečištění veřejného prostranství, 
kouření na místech zakázaných a rušení nočního klidu. 
 
Byly řešeny i přestupky na úseku dopravy, a to porušení zákazu stání před základní školou. Městská policie zároveň 
provádí kontroly vyhrazeného místa na parkování před Domem s pečovatelskou službou na Masarykově náměstí. 
Kontrolováno je i stání na zeleni ve vnitrobloku ulic Sokolská a Jiráskova. 
 
Pan Charvát dále seznámil přítomné s přestupky, které byly předány správním orgánům. Jednalo se o požití alkoholu 
o řidiče a o požití alkoholu u cyklisty. Zároveň podal informaci o trestných činech, které byly předány Policii České 
republiky. Jednalo se o požití alkoholu u dvou řidičů, maření výkonu úředního rozhodnutí, a to zákazu řízení a 
podezření ze spáchání trestného činu - domácího násilí a krádeže. 
 
Dalším tématem, o kterém pan Charvát hovořil, bylo odstranění vraků na území města, kdy bylo odstraněno celkem 
pět vraků, dva z toho jejich majiteli. Zbylé tři nebyly odstraněny v zákonné lhůtě, proto byly uloženy na záchytné 
parkoviště města. 
 
Velitel městské policie dále přítomné informoval o předání nalezených věcí, o černé skládce, která byla odstraněna a 
uklizena pachatelem, o odchytu psů a v neposlední řadě také o poskytnutí první pomoci, která byla dvakrát odborně 
poskytnuta. V této věci, poskytování první pomoci, vyslovil velitel městské police pochvalu strážníkovi Janu Nevole. 
Služební vozidlo městské policie je vybaveno defibrilátorem, který mohou strážnici využít při poskytování první 
pomoci. Velitel městské policie informoval o dohodě se Záchrannou službou. 
 
V rámci preventivní činnosti byly městkou policií poskytovány odborné přednášky pro žáky základní školy na téma 
šikany a trestní odpovědnosti. Městská policie také spolupracovala s médii. Poskytovala články do měsíčníku Leknín, 
do Chrudimského deníku a jiných médiích. 
 
K činnosti městské policie se vyjádřil Mgr. Marek Výborný, který městské policii předal poděkování z řad veřejnosti 
za dohlídkovou službu na městském hřbitově v období dušiček. Zároveň se dotázal na to, zda na webu města jsou 
zveřejněny kontakty na městskou policii, především důležitá telefonní čísla, které Mgr. Výborný na webových 
stránkách nedohledal. Na dotaz odpověděl pan Jan Řehák s tím, že kontakty na městskou policii jsou na webu města 
uveřejněny v odkazu Kontakty, ale na žádost Mgr. Výborného toto prověří. 
 
K činnosti městské policie nebyly ze strany zastupitelů vzneseny žádné další dotazy a zastupitelé města vzali zprávu o 
činnosti městské policie na vědomí. 

Usnesení č. Z/2016/053 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zprávu o činnosti Městské policie Heřmanův Městec za období 1.9.2016 až 24.11.2016 
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9.  OZV 4/2016 - zrušení vyhlášky č.6/1993 o změně názvu ulic 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta informoval o zrušení vyhlášky č. 6 z roku 1993 o změně názvů ulic. Oddělením dozoru ministerstva 
vnitra České republiky bylo doporučeno zrušit vyhlášku z března roku 1993, která reagovala na porevoluční změnu 
názvů ulic a veřejných prostranství. S ohledem na zavedení rejstříků ulic a také novou legislativu, která byla přijata 
po roce 1993 je výše zmiňovaná vyhláška přežitá. Z toho důvodu není nutné, aby byla evidována mezi účinnými 
městskými vyhláškami.    
 
Pan starosta následně vyzval zastupitele k dotazům. Z řad zastupitelů nebyl vznesen žádný dotaz. Zastupitelé 
jednomyslně schválili předložené usnesení. 

Usnesení č. Z/2016/054 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

Obecně závaznou vyhlášku č. 4/2016 - zrušení vyhlášky č.6/1993 o změně názvu ulic 

Přijato jednomyslně, pro: 20, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

10.  OZV 5/2016 - veřejné akce 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta seznámil přítomné s doporučením Oddělení dozoru ministerstva vnitra České republiky, a to schválit 
novou podobu vyhlášky na pořádání veřejných akcí a zároveň vyhlášku, která definuje výjimky z nočního  klidu. Dle 
slov pana starosty se zruší vyhláška č. 3 z roku 2012, která bude nahrazena vyhláškou č. 5 z roku 2016. Dále pan 
starosta informoval o změně ve vyhlášce, a to, že oznamovací povinnost se týká pouze venkovních akcí s 
předpokládanou účastí více než 500 návštěvníků. 
 
V závěru pan starosta dal příležitost k dotazům. Žádný dotaz nebyl vznesen a zastupitelé jednomyslně schválili 
předložené usnesení. 

Usnesení č. Z/2016/055 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

Obecně závaznou vyhlášku č. 5/2016 - o stanovení podmínek pro pořádání, průběh a ukončení veřejnosti 
přístupných sportovních a kulturních podniků, včetně tanečních zábav a diskoték v rozsahu nezbytném k 
zajištění veřejného pořádku 

Přijato jednomyslně, pro: 20, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

11.  OZV 6/2016 - noční klid 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta informoval přítomné o doporučení Oddělení dozoru ministerstva vnitra České republiky schválit v 
návaznosti na novou podobu vyhlášky na pořádání akcí vyhlášku definující výjimky z nočního klidu. Zákonná doba 
nočního klidu dle nové zákonné úpravy je od 22:00 do 6:00 hodin. Výjimky z doby nočního klidu budou stanoveny 
pouze pro tradiční akce na území města.  
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Mgr. Marek Výborný v této věci poznamenal, že v návrhu obecně závazné vyhlášky č. 6 z roku 2016 by bylo vhodné 
sjednotit časové intervaly stanovené pro noční klid, kdy by noční klid od 2:00 do 6:00 hodin platil, tak jak je v návrhu 
vyhlášky uvedeno, pro tradiční veřejnosti přístupné akce, ale zároveň i pro Bartolomějskou pouť a „pálení 
čarodějnic“. V návrhu vyhlášky je pro tyto dvě akce noční klid stanoven od 1:00 do 6:00 hodin. Pan Výborný navrhuje 
časy sjednotit a ve vyhlášce sloučit bod č. 1 a bod č. 2 do jednoho odstavce. Pan starosta k této věci dodal, že noční 
klid pro Bartolomějskou pouť vychází z Tržního řádu. Mgr. Výborný se dále dotázal na koncerty, které jsou konány na 
fotbalovém hřišti. Pan starosta odvětil, že tyto jsou zahrnuty v bodě č. 1, přičemž noční klid je pro ně stanoven od 
2:00 do 6:00 hodin. Mgr. Výborný doplnil, že se v tom případě jedná o kolizi, kdy noční klid na pouti musí být od 1:00 
hodiny a pouťová zábava na hřišti by se řídila nočním klidem od 2:00 hodin. Navrhuje proto tyto časy sjednotit.  
 
Pan starosta dal prostor zastupitelům k hlasování o návrhu Mgr. Marka Výborného na sjednocení času nočního klidu.  
 
Hlasování se zdržel pan Josef Kozel a pan Jiří Pošík. Ostatní členové zastupitelstva byli pro sjednocení nočního klidu 
ve schvalované Obecně závazné vyhlášce č. 6/2016 o nočním klidu. Následně bylo provedeno hlasování a schválena 
vyhláška s navrženou úpravou. 

Usnesení č. Z/2016/056 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

Obecně závaznou vyhlášku č. 6/2016 - o nočním klidu 

Přijato jednomyslně, pro: 20, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

12.  OZV 7/2016 - místní poplatek za komunální odpad 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta přednesl informaci o vyhlášce č. 2 z roku 2015 o místním poplatku za svoz odpadů, která vycházela z 
výpočtu nákladů na rok 2014. Je navrženo aktualizovat tuto vyhlášku dle nové kalkulace, která vychází z kalkulace 
nákladů v roce 2015 s cílem nezvyšovat poplatkovou povinnost za odpady na poplatníka. Poplatek bude tedy stejný 
jako v roce předešlém, a to 550,- Kč na jednoho poplatníka.  
 
K Obecně závazné vyhlášce č. 7/2016 nebyly ze strany zastupitelů vzneseny žádné dotazy. Zastupitelé jednomyslně 
schválili předložené usnesení. 

Usnesení č. Z/2016/057 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

Obecně závaznou vyhlášku č. 7/2016 - o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, 
třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 

Přijato jednomyslně, pro: 20, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

13.  Partnerské město 

Předkladatel: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta seznámil přítomné s návrhem partnerského města pro město Heřmanův Městec. Jako partnerské 
město bylo Komisí cestovního ruchu, propagace a spolupráce s partnerskými městy vybráno město Bechyně. 
Starosta města Bechyně pan Pavel Houdek souhlasí s navázáním partnerství mezi městy. Zastupitelstvo města 
Bechyně partnerství mezi městy již schválilo, a to na zasedání dne 14.9.2016. Pan místostarosta dále doplnil, že by 
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partnerství mohlo být městu přínosné například v podobě výměnných pobytů pro děti. Dále konstatoval, že pokud 
by bylo předložené usnesení schváleno, konala by se návštěva zástupců města partnerského města Bechyně.  
 
V rámci diskuze se Mgr. Petr Kuneš dotázal, na základě čeho, bylo vybráno právě město Bechyně jako partnerské 
město. Za Komisi cestovního ruchu, propagace a spolupráce s partnerskými městy odpověděla na dotaz PharmDr. 
Tereza Machová, která popsala proces výběru. Byl vypracován seznam měst stejně velkých jako je Heřmanův 
Městec. Každý člen komise navrhl sedm měst, mezi kterými byl hledán a následně prezentován favorit. Tímto 
způsobem bylo vybráno město Bechyně.  
 
Mgr. Marek Výborný vznesl dotaz, proč nebylo vybráno zahraniční partnerské město. PharmDr. Machová 
odpověděla, že nejprve by mělo být navázáno partnerství s městem z České republiky. Dle nabytých zkušeností bude 
možné do budoucna hledat partnerské město i v zahraničí.  
 
Do diskuze již nikdo další nepřispěl. Pan starosta vyzval následně zastupitele k hlasování. Předložené usnesení bylo 
zastupiteli jednomyslně přijato. 

Usnesení č. Z/2016/058 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s o u h l a s í  

s tím, aby partnerským městem města Heřmanův Městec se stalo město Bechyně 

Přijato jednomyslně, pro: 20, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

14.  Okresní soud v Chrudimi - návrh na funkci přísedící 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
S návrhem na funkci přísedící u Okresního soudu v Chrudimi seznámil zastupitele pan starosta. Konstatoval, že 
přísedící okresních soudů volí zastupitelstva obcí v obvodu příslušného okresního soudu. Dále doplnil, že přísedícím 
může být zvolen občan, který je přihlášen k trvalému pobytu v obvodu zastupitelstva. Dále informoval, že Mgr. Alena 
Novotná splňuje všechna požadovaná kritéria dle zákona k výkonu funkce přísedící. Zároveň tuto funkci již dříve 
vykonávala u Okresního soudu v Pardubicích. 
 
Na závěr vyzval pan starosta zastupitele k dotazům. Žádný dotaz vznesen nebyl a zastupitelé jednomyslně schválili 
předložené usnesení. 

Usnesení č. Z/2016/059 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   p ř e d k l á d á  

ve smyslu §64/3 zák. o soudech a soudcích č. 6/2002 Sb. předsedkyni okresního soudu JUDr. Soně Soukupové k 
vyjádření následující kandidátku zastupitelstva na funkci přísedící Okresního soudu v Chrudimi, kterou navrhuje 
zastupitel Josef Kozel: 

- Mgr. Alena Novotná 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Ivaně Jankovské, tajemníkovi 

1.1.  informovat o usnesení Zastupitelstva města Heřmanův Městec předsedkyni Okresního soudu v 
Chrudimi JUDr. Soňu Soukupovou 

Termín: 31.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 20, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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15.  Odprodej pozemku p.č. 216/3 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
O odprodeji pozemku p.č. 216/3 informoval pan starosta. O odkup pozemku a narovnání majetkoprávních vztahů 
zažádali manželé Štěňhovi. Pan Štěňha provedl úkony k řádnému odkupu pozemku již v letech 1991 a 2000. Finančně 
se s městem Heřmanův Městec vyrovnal. Dle slov pana starosty se jedná o složitou záležitost. Digitalizací 
katastrálních map na katastrálním úřadě došlo ke změně výměry parcely č. 70, a to v roce 2007, což se pan Štěňha 
dozvěděl až v roce 2011. Jedná se o 12 m2 pozemku, jehož majitelem je město, ale tento pozemek je oplocen panem 
Štěňhou, který se domníval, že je jeho vlastníkem. Od roku 2011 se nepodařilo najít řešení, které by vztahy 
vyrovnalo. Osloven byl i Katastrální úřad Chrudim, aby podal vysvětlení k celé záležitosti. Dále pan starosta dodal, že 
rada města projednala žádost pana Štěňhy a doporučuje odprodat pozemek za 1,- Kč.  
 
Pan starosta dal poté možnost zastupitelům k diskuzi. Ing. Aleš Jiroutek se dotázal, proč není pozemek ohodnocen 
dle cenové mapy, jak je tomu o ostatních žadatelů. Zároveň dodal, že se jedná o precedent. Pan starosta na tvrzení 
pana Ing. Jiroutka reagoval tím, že manželé Štěňhovi tento pozemek odkoupili již v roce 2000, není proto nutné, aby 
odkupovali pozemek znovu. Ing. Jiroutek reagoval s tím, že to není férové vůči ostatním žadatelům o odkup 
pozemku, kteří platí za pozemky dle cenové mapy. Pan starosta dále vysvětlil, že se jedná o férové majetkové 
vyrovnání ze strany města s manželi Štěňhovými.  
 
Do diskuze již nikdo další nepřispěl, proto pan starosta vyzval zastupitele k hlasování.  
 
PRO: p. Kozel, p. Volejník, p. Kotora, MBA, p. Bareš, p. Čejka, p. Pošík Jiří, p. Pošík Michal, Ing. Ulrich, p. Řehák, 
PharmDr. Machová, p. Dramlitsch, M.A., Mgr. Kuneš, Ing. Čermák, Mgr. Dočkal, Mgr. Bočková 
PROTI: 0 
ZDRŽEL: Ing. Sedláčková, Mgr. Výborný, Ing. Jiroutek, Mgr. Mráz, Mgr. Stránská 

Usnesení č. Z/2016/060 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

odprodej pozemku parcelní číslo 216/3 o výměře 12 m2 v k.ú. Heřmanův Městec do vlastnictví SJM Jana a Hany 
Štěňhových za cenu 1,- Kč/pozemek. 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit podepsání kupní smlouvy s manželi Štěňhovými 

Termín: 13.1.2017 

Přijato, pro: 15, proti: 0, zdržel se: 5, mimo místnost: 0 

 

15.1  Odprodej pozemku p.č. 2382 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
S odprodejem pozemku p.č. 2382 seznámil přítomné pan starosta. Pan Heřmanský požádal o odprodej pozemku p.č. 
2382 o výměře 462 m2 v k.ú. Heřmanův Městec. Dle slov pana starosty rada města jeho žádost projednala a 
doporučila odprodej pozemku dle cenové mapy.  
 
Pan starosta vyzval zastupitele k diskuzi. V rámci diskuze nebyl vznesen ze strany zastupitelů žádný dotaz. Zastupitelé 
následně hlasovali pro předložené usnesení. 
 
PRO: p. Kozel, p. Volejník, p. Kotora, MBA, p. Bareš, p. Čejka, p. Pošík Jiří, p. Pošík Michal, Ing. Ulrich, p. Řehák, 
PharmDr. Machová, p. Dramlitsch, M.A., Mgr. Kuneš, Ing. Čermák, Mgr. Dočkal, Mgr. Bočková, Ing. Sedláčková, Mgr. 
Výborný, Mgr. Mráz, Mgr. Stránská 
PROTI: 0 
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ZDRŽEL: Ing. Jiroutek 

Usnesení č. Z/2016/061 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

odprodej pozemku parcelní číslo 2382 o výměře 462 m2 v k.ú. Heřmanův Městec panu Vítu Heřmanskému za 
cenu 448,- Kč/m2. 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit uzavření smlouvy na odprodej pozemku p.č.2382 v k.ú.Heřmanův Městec s panem 
Heřmanským 

Termín: 6.1.2017 

Přijato, pro: 19, proti: 0, zdržel se: 1, mimo místnost: 0 

 

15.2  Odprodej části pozemku p.č. 2185/3 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta informoval o žádosti Ing. Jeřábka o odprodej pozemku p.č. 2185/3 o výměře 53 m2 v k.ú. Heřmanův 
Městec. Zastupitelstvo žádost Ing. Jeřábka již projednávalo v červnu tohoto roku. Na pozemku, který by chtěl Ing. 
Jeřábek odkoupit, se nachází městská studna, která je městem využívána. Odprodejem pozemku by byl stížen přístup 
ke studni. Rada města na svém zasedání tento odprodej projednala s doporučením, pozemek neodprodávat.  
 
Dotaz vznesl Mgr. Marek Výborný, poznamenal, že nerozumí důvodům, proč by pozemek neměl být odprodán. Svůj 
názor podpořil tvrzením, že studna zůstane na pozemku města, a že se jedná o velmi drobný odkup. Zároveň Ing. 
Jeřábek by na odkoupeném pozemku chtěl stavět, což je dle slov Mgr. Výborného v souladu s územním plánem. Pan 
starosta oponoval, že dle územního plánu se jedná o veřejné prostranství. Mgr. Výborný navrhl pozemek odprodat, 
vznesl protinávrh ve znění: „Zastupitelstvo města Heřmanův Městec schvaluje odprodat část pozemku p.č. 2185/3 o 
výměře cca 53 m2 panu Ing. Stanislavu Jeřábkovi za cenu dle pozemkové mapy“.  
 
Následně vyzval pan starosta zastupitele k hlasování o předloženém návrhu usnesení. Předložené usnesení nebylo 
zastupiteli přijato.  
 
PRO: Mgr. Kuneš, Ing. Čermák, Mgr. Dočkal, Mgr. Bočková, Ing. Sedláčková, Mgr. Výborný, Ing. Jiroutek, Mgr. Mráz, 
Mgr. Stránská 
PROTI: p. Kozel, p. Volejník, p. Kotora, MBA, p. Bareš, p. Čejka, p. Pošík Jiří, Ing. Ulrich, p. Řehák, PharmDr. Machová, 
p. Dramlitsch, M.A. 
ZDRŽEL: p. Pošík Michal 
 
Poté vyzval pan starosta zastupitele k hlasování o původním usnesení. Usnesení nebylo zastupiteli opět přijato.  
 
PRO: p. Kozel, p. Volejník, p. Kotora, MBA, p. Bareš, p. Čejka, p. Pošík Jiří, Ing. Ulrich, p. Řehák, PharmDr. Machová, p. 
Dramlitsch, M.A. 
PROTI: Mgr. Kuneš, Ing. Čermák, Mgr. Dočkal, Mgr. Bočková, Ing. Sedláčková, Mgr. Výborný, Ing. Jiroutek, Mgr. Mráz, 
Mgr. Stránská 
ZDRŽEL: p. Pošík Michal 
 
Po hlasování vystoupil Ing. Aleš Jiroutek, který požádal vedení města o vysvětlení Ing. Jeřábkovi. Dotazoval se, jak 
chce s pozemkem město dále nakládat, když ho nechce odprodat. Do diskuze vstoupil Mgr. Výborný, který 
konstatoval, že je v zájmu města podporovat rodinné bydlení. Dále doplnil, že studna byla překontrolována a voda 
na pozemku je dostupná. Dle slov Mgr. Výborného je možné hledat řešení. Pan starosta konstatoval, že usnesení 
nebylo přijato, a to jak v případě ho odprodat i v případě druhém, a to neodprodat ho.  
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Do diskuze přispěla z řad občanů paní Jeřábková, manželka Ing. Jeřábka, který zažádal o odprodej pozemku. Paní 
Jeřábková se dotázala, proč město nechce prodat pozemek, který je dle jejich slov neudržovaný. Zároveň doplnila, že 
chápe důvod, proč nechce město odprodat studnu a příjezdovou cestu, ale nerozumí, proč vedení města nepřijalo 
novou variantu, ve které s manželem změnili již podruhé dispozici domu. Dále vyjádřila svůj nesouhlas s koncertem 
skupiny Ortel, který se bude v Heřmanově Městci konat a pozastavila se nad nečinností vedení města v této 
záležitosti.  
 
Paní Jeřábková dále kladla důraz na dotaz, proč město nechce pozemek odprodat. Dle jejích slov se jedná pouze o 
pár m2 okolo vstupní brány, což nebrání vjezdu cisterny ke studni. Pan starosta reagoval s tím, že zastupitelstvo již 
rozhodlo a rada města nedoporučila pozemek odprodat. Do diskuze následně přispěl i pan Petr Kotora, MBA, který 
dodal, že vše bylo s Ing. Jeřábkem již projednáváno na radě města, kam byl pozván. Panu Ing. Jeřábkovi bylo 
doporučeno realizovat takový projekt rodinného domu, který nebude podmíněn odkoupením části pozemku města, 
a který nebude zasahovat do cizího pozemku.  Paní Jeřábková se poté dotázala, zda se bude město starat o zeleň, 
konkrétně o keře šeříků, na zmiňovaném pozemku.  
 
Diskuze dále pokračovala dotazem Ing. Jiroutka, který se již podruhé dotázal, jaký má město s pozemkem záměr. 
Dotaz podpořil i pan Tomáš Celunda. Pan starosta odvětil, že se jedná o veřejné prostranství, na kterém je studna s 
vodou, která se využívá. Do diskuze se zapojil Ing. Jeřábek, který doplnil, že chce zbourat starý dům na svém 
pozemku a na jeho půdorysu postavit nový, jedná se tedy o to, aby mohl vcházet do domu. V jeho záměru není 
zastavět odkoupený pozemek, jak řekl pan Kotora. Zároveň dodal, že nerozumí tomu, proč by nemohlo být 
odprodáno veřejné prostranství. V závěru pan starosta konstatoval, že rada města doporučila pozemek neodprodat 
a zastupitelstvo města již v této věci hlasovalo a žádné z předložených usnesení přijato nebylo. 

 

15.3  Odprodej části pozemku p.č. 174/1 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta informoval o žádosti Mgr. Pekarčíkové a Mgr. Magáta o odkup části pozemku p.č. 174/1 o výměře 19 
m2 v k.ú. Chotěnice. Z důvodu, že se jedná o část jediné možné příjezdové cesty k pozemkům města a jejím 
odprodejem by byl na ně stížen přístup, rada města odprodej pozemku nedoporučila.  
 
V rámci vyzvání k diskuzi ze strany pana starosty, nebyly položeny žádné dotazy a zastupitelé jednomyslně schválili 
předložené usnesení, a to pozemek neodprodat. 

Usnesení č. Z/2016/062 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

neodprodat část pozemku parcelní číslo 174/1 o výměře cca 19 m2 v k.ú. Chotěnice paní Mgr. Veronice 
Pekarčíkové a panu Mgr. Janu Magátovi 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  informovat Mrg. Pekarčíkovou a Mgr. Magáta o výsledku jednání Zastupitelstva města 

Termín: 23.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 20, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

15.4  Odprodej části pozemku p.č. 2247/5 a části p.č. 1642/6 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta seznámil přítomné se žádostí o odprodej části pozemku p.č. 2247/5 o výměře cca 174 m2 a části 
pozemku p.č. 1642/6 o výměře cca 122 m2 v k.ú. Heřmanův Městec. Část pozemku p.č. 2247/5 je pro manžele 
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Davidovi jedinou příjezdovou cestou na jejich pozemek. Vzhledem k tomu, že pozemky nejsou využívány městem, 
rada města po projednání doporučila pozemky manželům Davidovým odprodat.  
 
Následně pan starosta vyzval zastupitele k diskuzi. Nebyly vzneseny žádné dotazy. Zastupitelé jednomyslně schválili 
předložené usnesení, a to pozemky odprodat. 

Usnesení č. Z/2016/063 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

odprodej části pozemku parcelní číslo 2247/5 o výměře cca 174 m2 a části pozemku parcelní číslo 1642/6 o 
výměře cca 122 m2 v k.ú. Heřmanův Městec panu Jaromíru Davidovi za cenu 260,- Kč/m2. Kupující uhradí 
poplatek za vklad do katastru nemovitostí, daň z nabití nemovité věcí a 1/2 faktury za vypracování 
geometrického plánu. 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit vypracování kupní smlouvy pro pana Jaromíra Davida 

 
Termín: 6.1.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 20, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

15.5  Odprodej části pozemku p.č. 2247/5 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
S odprodejem pozemku p.č. 2247/5 o výměře 76 m2 v k.ú. Heřmanův Městec seznámil pan starosta. O odkup 
zažádali manželé Levinští. Odprodej pozemku projednala rada města, která doporučuje tento pozemek odprodat.   
 
Pan starosta následně vyzval zastupitele k diskuzi. Žádný dotaz nebyl vznesen a zastupitelé jednomyslně schválili 
předložené usnesení. 

Usnesení č. Z/2016/064 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

odprodej části pozemku parcelní číslo 2247/5 o výměře cca 76 m2 v k.ú. Heřmanův Městec manželům 
Benjamině a Ladislavu Levinských za cenu 260,- Kč/m2. Kupující uhradí poplatek za vklad do Katastru 
nemovitostí, daň z nabití nemovité věci a 1/2 z faktury za vyhotovení geometrického plánu. 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit sepsání kupní smlouvy na část pozemku p.č. 2247/5 s manželi Levinskými 

Termín: 6.1.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 20, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

16.  Odkup pozemků městem 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
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O odkupu pozemků městem informoval pan starosta. Národní hřebčín Kladruby n. L., státní podnik, který je v 
likvidaci, zažádal prostřednictvím svého likvidátora město Heřmanův Městec s nabídkou odkupu pozemků v areálu 
fotbalového stadionu, který využívá FK Jiskra Heřmanův Městec, z.s., a to za cenu ve výši 2.421.000,- Kč. Vysvětlil, že 
se jedná o odkup pozemků pod a po stranách fotbalového hřiště. Zastupitelstvo města již tyto pozemky projednávalo 
na svém zasedání v roce 2014. Město již v této záležitosti jednalo s Úřadem pro zastupování státu ve věcech 
majetkových s jasným zájmem o převod těchto pozemků do vlastnictví města. Souhlas s převodem pozemků vydán 
nebyl. Předpokládal se zájem samotného fotbalového klubu v této věci. Korespondence likvidátora s nabídkou 
odkupu pozemků městem byla projednána na radě města. Po dohodě s právní zástupkyní města, Mgr. Janou Zwyrtek 
Hamplovou, bylo navrženo předložené usnesení. Cena, která byla navržena za odkup pozemků městem je vysoká a 
ze strany města neprověřena posudkem.  
 
Před schvalováním usnesení se pan Jan Řehák dotázal, jaký je v této záležitosti plánován další postup. On sám 
navrhuje vyvolat další jednání s právním zástupcem města, neboť pokud město uvedené pozemky neodkoupí do 
konce tohoto roku, pak je reálné, že likvidátor pozemky nabídne k odkupu jinému zájemci. Dále se zajímal, zda byl 
možný převod pozemků na státní podnik, který je v likvidaci, pokud ne, pak je vhodné uvažovat o podání žaloby. V 
závěru konstatoval, že je nutné vše projednat s právním zástupcem města. Pan starosta dodal, že v této věci jednal s 
Mgr. Hamplovou, právní zástupkyní města. Pokud bude dle jeho slov přijato předložené usnesení, tak budou v této 
záležitosti podniknuty další kroky.  
 
Z řad občanů vystoupil pan Tomáš Celunda s dotazem, co bude následovat, pokud likvidátor prodá budovy 
spekulantům, a ty pak budou nabídnuty k odkupu za mnohem vyšší částku. Pan starosta dodal, že se nejedná o 
odkup budov, ale pozemků. Dále dodal, že rada města doporučila předložené usnesení schválit. Pan Tomáš Celunda 
vyslovil nesouhlas s jejím rozhodnutím.   
 
V diskuzi pokračoval pan Řehák s dotazem, co stihne Mgr. Hamplová v této věci do konce roku podniknout. Pan 
starosta odpověděl, že předpokladem je, že bude likvidátora v této věci kontaktovat. 
 
Mgr. Marek Výborný dodal, že se jedná o státní podnik v likvidaci, s dotazem, zda bylo jednáno s Ministerstvem 
zemědělství a Ministerstvem financí. Pan starosta na tento dotaz odpověděl, že ano, ale celá tato záležitost je mimo 
jakýkoliv vliv státních institucí.  Mgr. Výborný konstatoval, že město by mělo v této věci požádat soud 
prostřednictvím právního zástupce o předběžné opatření. Tento názor podpořil i pan Tomáš Celunda.  
 
Ing. Aleš Jiroutek se dotázal, zda předložené usnesení bylo navrženo Mgr. Zwyrtek Hamplovou. Pan starosta 
odpověděl, že ano.  
 
Dále proběhla diskuze na téma o dostupnosti listiny o převodu pozemků na úřadu katastru nemovitostí. Diskuze byla 
ukončení s tím, že listina není veřejně dostupná. 
 
Pan starosta vyzval zastupitele, pokud mají zájem, aby navrhly usnesení s odkupem pozemků městem.  
 
Do diskuze dále přispěl pan Jan Bareš, který se k této věci vyjádřil s tím, že se s jednáním státního podniku nemůže 
ztotožnit, a to z toho důvodu, že se jedná o nekorektní záležitost z jeho strany. Dále dodal, že se fotbalovému klubu v 
současnosti daří.  
 
V závěru diskuze Mgr. Marek Výborný navrhl upravit usnesení, a to konkrétně termín jeho plnění na slovo 
„bezodkladně“. Jiný návrh na úpravu usnesení předložen nebyl, proto pan starosta vyzval zastupitele k hlasování. 
Předložené usnesení bylo zastupiteli jednomyslně schváleno včetně jeho úpravy v termínu plnění. 

Usnesení č. Z/2016/065 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   p o t v r z u j e  

že je ve veřejném zájmu Města Heřmanův Městec převod pozemků p.p.č. 297/1, 301/3 a st.p.č. 1358, 1359, 
1730, 1731, 1732, 1733, 1734 do vlastnictví města Heřmanův Městec a to s odkazem na historický provoz 
areálu fotbalového stadionu a rovněž s odkazem na usnesení zastupitelstva města Heřmanův Městec č. 
16/2014 ze dne 15.12.2014. 
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I I .   u k l á d á  

1.  Josefu Kozlovi, starostovi 

1.1.  vést bezodkladně jednání v duchu deklarovaného veřejného zájmu tohoto usnesení směřující k 
nabytí vlastnictví výše zmiňovaných pozemků 

Termín: 31.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 20, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

17.  Rozpočtové opatření ZM/2016/03 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
O rozpočtovém opatření zastupitelstva města informoval pan starosta. Rozpočtové opatření zastupitelstva města č. 
3 roku 2016 reaguje na navýšení příjmů především v oblasti dotací města. Stejnou měrou pak navyšuje i část 
výdajovou. Dále pan starosta konstatoval, že rada města schválila dvě rozpočtová opatření, která byla pouze 
technického rázu, neměla tedy vliv na celkový rozpočet a vyrovnanost jeho výsledku. Dále podrobněji informoval o 
dotačních příjmech.  
 
V závěru vyzval zastupitele k dotazům. Žádný ze zastupitelů se o slovo v diskuzi nepřihlásil. Zastupitelé následně 
jednomyslně schválili předložené usnesení. 

Usnesení č. Z/2016/066 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

rozpočtové opatření rady města č. RM/03/2016 (21.9.2016) a č. RM/04/2016 (19.10.2016) 

I I .   s c h v a l u j e  

rozpočtové opatření zastupitelstva č. ZM/2016/03 

Přijato jednomyslně, pro: 20, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

18.  Rozpočet 2017 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
S posledním bodem jednání seznámil zastupitele a veřejnost podrobně pan starosta. Konstatoval, že dokumentaci 
týkající se rozpočtu města na rok 2017 obdrželi zastupitelé již před pracovním jednáním zastupitelstva města k 
rozpočtu na rok 2017. Tuto dokumentaci projednával také Finanční výbor. Rozpočet je dle zastupitelů navržen jako 
vyrovnaný a plně v souladu s rozpočtovým výhledem města pro roky 2016 až 2019.  
 
Dále pan starosta zmínil kladnou bilanci rozpočtu a kladný stav hospodaření k 31.12.2016. Poté informoval o 
výnosech a nákladech vedlejšího hospodářství města. Zmínil přechod činnosti agendy na příspěvkovou organizaci 
SPOKUL HM, p.o., kdy od ledna roku 2017 bude její činnost rozpočtována zvlášť. Pan starosta informoval také o 
rozpočtu Heřmanoměstecka, jehož je město členem. Návrh rozpočtu na rok 2017 svazku obcí Heřmanoměstecko byl 
zveřejněn na úřední desce městského úřadu. Tento rozpočet byl schválen valnou hromadou.  
 
Následně pan starosta podrobně zrekapituloval některé položky navrženého rozpočtu města pro rok 2017 s 
konstatováním, že rozpočet je navržen jako vyrovnaný a byl vyvěšen od 25.11.2016 na úřední desce městského 
úřadu. Informoval také o dotacích pro rok 2017, které zatím nejsou započítány v navrženém rozpočtu. V závěru 
podrobného výkladu k položkám rozpočtu oznámil, že výsledek hospodaření za rok 2016 bude znám v březnu roku 
2017.  
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Pan starosta vyzval zastupitele k diskuzi k projednávanému bodu. O slovo se přihlásil Mgr. Marek Výborný, který 
poděkoval za respektování připomínek a za jejich následné zapracování do rozpočtu. Pan starosta v této věci 
podotkl, že je dobré býti ve věci rozpočtu v konsensu.  
 
Zastupitelé následně hlasovali k předloženému usnesení, které bylo schváleno. 
 
PRO: p. Kozel, p. Volejník, p. Kotora, MBA, p. Bareš, p. Čejka, p. Pošík Jiří, p. Pošík Michal, Ing. Ulrich, p. Řehák, 
PharmDr. Machová, p. Dramlitsch, M.A., Ing. Čermák, Mgr. Dočkal, Mgr. Bočková, Ing. Sedláčková, Mgr. Výborný, 
Mgr. Mráz, Mgr. Stránská 
PROTI: Ing. Jiroutek 
ZDRŽEL: Mgr. Kuneš 

Usnesení č. Z/2016/067 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

1.  zprávu o hospodaření města včetně vedlejšího hospodářství a stavu bankovních účtů k 30.9.2016 

2.  návrh rozpočtu DSO Heřmanoměstecko 2017 jehož je Město Heřmanův Městec členem 

I I .   s c h v a l u j e  

1.  rozpočet Města Heřmanův Městec na rok 2017 

- příjmy ve výši      76.713.800 Kč 

- výdaje ve výši      76.644.000 Kč 

a vedlejšího hospodářství města na rok 2017 

- výnosy ve výši       4.084.000 Kč 

- náklady ve výši      3.670.200 Kč 

kdy zisk vedlejšího hospodářství ve výši 413.800 Kč je součástí příjmové stránky celkového rozpočtu města 

2.  závazné ukazatele rozpočtu města na rok 2017 uvedené v komentáři rozpočtu města na rok 2017 

I I I .   p o v ě ř u j e  

správce rozpočtu jeho rozpisem dle plného třídění rozpočtové skladby dle vyhlášky č.323/2002 Sb., ve znění 
pozdějších předpisů 

I V .   z m o c ň u j e  

1.  Radu města k provádění rozpočtových opatření do celkové výše 300.000 Kč s tím, že úprava rozpočtu 
jednotlivé akce nesmí přesáhnout 100.000 Kč 

2.  Radu města k provádění rozpočtových opatření bez omezení u účelově přidělených finančních 
prostředků z vyšších územně samosprávných celků, státního rozpočtu a státních fondů, případně fondů 
EU 

Přijato, pro: 18, proti: 1, zdržel se: 1, mimo místnost: 0 

 

19.  Diskuze 

Po projednání všech bodů programu jednání zastupitelstva města se ujal slova Mgr. Petr Kuneš, který vysvětlil, proč 
se zdržel hlasování u posledního projednávaného bodu, a to rozpočtu města pro rok 2017.  
 
Ing. Aleš Jiroutek také vysvětlil přítomným důvod svého hlasování, který souvisel se stavbou dopravního terminálu a 
jeho koncepce. Dodal, že na jednání s architekty nebyli přizváni členové komisí, ale pouze předsedové. Dále 
konstatoval, že opozice nebyla připuštěna k diskuzi. Doplnil také, že není znám počet lidí, kteří přestupují z vlakového 
spojení na autobusové. Tyto záležitosti nebyly dle jeho slov projednány. Pan místostarosta reagoval, že na jednání s 
architekty v podobě veřejné prezentace byla přizvána široká veřejnost, včetně všech komisí, a na této prezentaci 
byla diskuze připuštěna. Ing. Jiroutek dále dodal, že 90 % občanů bude vystupovat z autobusů na náměstí. Závěrem 
konstatoval, že do komisí na otevírání obálek se zvala vždy opozice a nyní se tak neděje. Pan starosta oponoval, že 
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Kontrolní výbor se účastní všech výběrových řízení k otevírání obálek. Ing. Zdenka Sedláčková dodala, že jako 
politické uskupení nemají v Kontrolním výboru svého zástupce, proto nejsou zváni.  
 
Na sdělení Ing. Jiroutka reagoval následně pan místostarosta, který vyjádřil svůj názor, a to že nesouhlasí s tím, že 
město nepotřebuje z náměstí odstranit autobusy. Náměstí je přetíženo autobusovou i osobní dopravou a tento 
problém je třeba řešit, a proto bude budován dopravní terminál u vlakového nádraží včetně odstavného parkoviště 
pro osobní vozidla a autobusy. Dle jeho slov zůstane na náměstí autobusová zastávka zachována, avšak přestup 
cestujících se bude odehrávat u vlakového nádraží. Ing. Jiroutek do diskuze přispěl svým názorem, že náměstí jako 
takovému se neuleví, autobusy tam dle jeho slov budou parkovat stále. Město nepotřebuje autobusový terminál, ale 
parkoviště. Zároveň dodal, že s vybudováním autobusového terminálu budou souviset další problémy, a to například, 
že se u autobusového terminálu budou zdržovat lidé bez přístřeší. Ing. Jiroutek se následně vyjádřil negativně k 
půjčovně kol, která by měla být v rámci výstavby autobusového teminálu postavena. Pan místostarosta vysvětlil, že 
autobusy na náměstí pouze zastaví a budou hned odjíždět, nebudou se tam více zdržovat. Zároveň dodal, že 
autobusové terminály fungují bez problému i v jiných městech. Například v Chotěboři byly tímto způsobem 
odstraněny autobusy z náměstí. K půjčovně kol se pan místostarosta vyjádřil s tím, že by mohla pozitivně přispět k 
cestovnímu ruchu ve městě.  
 
Z řad občanů se do diskuze zapojil pan Tomáš Celunda, a to s dotazem, zda na vybudování autobusového terminálu 
bude navazovat úprava náměstí. Pan starosta odpověděl, že na náměstí by měly být pouze dvě průjezdné zastávky 
pro autobusy, a to dle vyjádření Odboru dopravy Krajského úřadu pro Pardubický kraj. Dle slov pana Tomáše Celundy 
je autobusový terminál megalomanským projektem. Pan místostarosta pokračoval v diskuzi a vysvětlil, že je v rámci 
autobusového terminálu plánováno šest zastávek, tak jak je tomu doposud na náměstí, parkoviště a odstavné 
plochy. Autobusové zastávky budou zastřešeny. Dle jeho slov nebude terminál rozlohově velký. Ing. Aleš Jiroutek v 
závěru poznamenal, že mezi jednotlivými zastávkami budou vedeny dvě komunikace, které budou muset občané 
přecházet. 
 
Nové téma v rámci diskuze otevřel Mgr. Petr Kuneš, který se vyjádřil k osvícené synagoze a kašně na Masarykově 
náměstí. Osvícení synagogy shledal jako velmi vydařené, ale svůj nesouhlas vyjádřil k osvícení kašny. Mgr. Marek 
Výborný se v této věci dotázal, jak finančně náročné bylo osvícení kašny. Pan Miloš Jožák, vedoucí Odboru investic a 
údržby majetku města, odpověděl, že osvícení kašny stálo 140.000,- Kč.  
 
Pan Bubák se dále dotázal, kdo bude zvolen zástupcem z řad členů Dopravní komise pro čtvrteční jednání na téma 
autobusového terminálu. Pan místostarosta odvětil, že jednání se zúčastní předseda komise sám nebo nominuje z 
členů komise svého zástupce. Do diskuze přispěl také Mgr. Marek Výborný, který poznamenal, že není správné to, že 
Dopravní komise neprojednala připomínky veřejnosti k dopravnímu terminálu. Pan místostarosta odvětil, že komise 
je pouze poradním orgánem rady města, připomínky komise zaznamenala a na jednání je bude předseda tlumočit 
architektům.  
 
Do diskuze následně přispěl Ing. Aleš Jiroutek, který upozornil na rozkopanou křižovatku ve městě, chodníky V 
Lukách a špatný stav workoutového hřiště. Pan Jiroutek upozornil na nekvalitní práci společnosti, která zajišťovala v 
rámci svých prací zasíťování města (internet). Pan Jožák v této věci poznamenal, že chodníky budou opraveny. Na 
překopy chodníků je záruka tří let. Některé chodníky byly již předlážděny, např. chodník v ulici U Bažantnice směrem 
k domu s pečovatelskou službou či chodník z ulice Jiráskovy směrem do ulice V Lukách. Stav workoutové hřiště je 
řešen s panem Římkem. 
 
Diskuze pokračovala příspěvkem pana Jakuba Nováka, který vyjádřil své poděkování směrem k vedení města za 
ochotu řešit a reagovat na jeho připomínky ke koncertu skupiny Ortel v místní Sokolovně. Dále vyjádřil svou lítost 
nad tím, že koncert proběhne v budově města.  
 
Mgr. Marek Výborný, jako předseda Komise pro výchovu a vzdělávání, požádal Odbor investic a údržby majetku 
města o zahrnutí úpravy bývalého městského úřadu do rozpočtu oprav, a to za účelem, aby tyto prostory bývalého 
městského úřadu mohly sloužit ke školnímu využití, a to nejen z důvodu povinného předškolního roku vzdělávání, ale 
také zvyšujícího se počtu dětí. Pan starosta reagoval s tím, že tento požadavek si pan Jožák poznamenal.  
 
Mgr. Marek Výborný dále upozornil na nehody na neosvětleném přechodu ve městě, a to s dotazem, zda je tento 
problém řešen s Ředitelstvím silnic a dálnic. Pan starosta na dotaz pana Výborného odpověděl, že v této věci se s 
Ředitelstvím silnic a dálnic vede jednání již dva roky, neboť se jedná o komunikaci I. třídy. Ve čtvrtek 15.12. proběhne 
na toto téma jednání s Policií České republiky. Pan starosta dodal, že věří, že po těchto dvou nehodách bude jednání 
zintenzivněno.  
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Posledním dotazem do diskuze přispěl Ing. Jeřábek, který se dotázal, co pro něj vyplývá z hlasování zastupitelstva ve 
věci jeho žádosti o odprodej pozemku. Pan starosta vysvětlil, že ani jedno z projednávaných usnesení nebylo přijato, 
a tím i není odprodej schválen. Ing. Jeřábek si v případě trvajícího zájmu o odkup pozemku musí na městský úřad 
podat novou žádost. 

 

20.  Závěr 

Do diskuze již nikdo další nepřispěl a pan starosta s přáním klidného prožití svátků vánočních v čase 19:20 hodin 
ukončil poslední jednání zastupitelstva města v roce 2016. 
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